

HUNTINGDON AGRICULTURAL SOCIETY INC.

SOCIÉTÉ AGRICOLE DE HUNTINGDON INC.

Entry Form for Horticulture and Domestic Sections - Adult and Children

Formule de l'inscription pour les sections d'horticulture et domestique - Adultes et Enfants

All fees for exhibiting must be received with the entry form. Fill in completely and correctly, one entry per line.

Les droits remis avec l'inscription. Remplis l'inscription complètement et correctement.

If the Exhibitor is a minor, the entry form must be signed by a parent or guardian.

Si l'exposant est un mineur, la Formule d'inscription doit être signée par un parent ou tuteur.

TO THE SECRETARY: The undersigned proposes to exhibit at the Huntingdon Fair, the herinafter articles which are entered according to the rules in the prize list.

AU SECRETAIRE: Le soussigné à l'intention d'exposer à Foire de Huntingdon, les articles ci-dessous en accordance avec les regles dans le Liste de Prix.

Name of Exhibitor/Nom d'exposant

Address/Adresse

Postal Code Postale

Signature

Age of Child Age d'Enfant

Telephone/Téléphone

COURRIEL / E-MAIL ADDRESS

	SECTION	CLASS	DESCRIPTION (Use wording from Prize List/Utilisez dans le Liste de Prix)	ENTRY	PLACING	PRIZE
				FEE		MONEY
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						
8						
9						
10						
11						
12						
13						
14						
15						
16						
17						
18						
19						
20						
21						
22						
23						

OFFICE USE ONLY			Total Fees Due:		
Total Prize Money/Totale de Prix:	_____				
Less Deductions/Moins deduction:	_____				

	_____		Total Prize Money Won:		
Total Enclosed/Totale Inclus:	_____				
Cheque #:	_____				